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INTERPELACJA 
 

w sprawie zakupu pojemników do zbiórki odpadów BIO 
 
 

 
W Poznaniu zbiórka odpadów biodegradowalnych rozpoczęła się od 1 stycznia 

2018 r. Niestety mieszkańcy Poznania mają problemy z zakupem 240-litrowych 

pojemników do zbiórki odpadów BIO. Na Gratowiskach prowadzona jest sprzedaż 

pojemników od godz. 9.00 do 14.30 (później klienci są odsyłani z kwitkiem, skarży się 

mieszkaniec Poznania, który chciał kupić pojemnik przy ul. 28 Czerwca 1956 r. nr 284 

w dniu 3 stycznia br. o godz. 16.00) a REMONDIS Sanitech wznowi sprzedaż brązowych 

pojemników dopiero w drugiej połowie stycznia. 

Dlaczego Punkty Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych nie prowadzą 

sprzedaży pojemników do godz. 17.00? Pracujący mieszkańcy Poznania też są 

zainteresowani zbieraniem odpadów zarówno zielonych, jak i kuchennych do brązowych 

pojemników. 

Czy po zakupie pojemników do zbiórki odpadów BIO w terminie późniejszym 

zostanie on oznaczony naklejką i chipem w kolejnym terminie odbioru (wg harmonogramu) 

odpadów biodegradowalnych? 

 
Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 

 
 

Z poważaniem 

       
Zbyszko Górny 


